
     PROTOKÓŁ  

z LXVII Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada, która odbyła się w dniu 30 października 2023 roku 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu pod przewodnictwem 

Przewodniczącej Rady Gminy  pani Teresy Świątkowskiej. 

 

W sesji zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło 15 radnych. 

 

Sesja odbywała się w godzinach 9 ºº - 11 49. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli:  

Sebastian Cichocki - Wójt Gminy 

Mirosława Tyszko - Sekretarz Gminy 

Teresa Wiecińska - Skarbnik Gminy 

Jacek Kaczkowski – Radca prawny 

Barbara Berg - Kierownik Referatu Edukacji, Zdrowia, Kultury, Sportu i Promocji 

Ewa Pawlicka - st. ds. wymiaru podatków i opłat 

Marek Krajewski – st. ds. geodezji i gospodarki nieruchomościami 

Agnieszka Reszka – st. ds. księgowości podatkowej  

Stanisław Rząp - st. ds. zarządzania kryzysowego, spraw obronnych i wojskowych, obrony         

cywilnej i przeciwpożarowej  

Ad. pkt. 1  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska dokonała otwarcia LXVII Sesji Rady Gminy  

Iłowo-Osada. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdziła prawomocność 

obrad. Kolejno Przewodnicząca powitała osoby obecne na sesji.  

/Lista obecności w załączeniu do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Świątkowska odczytała klauzulę informacyjną RODO 

dotycząca transmisji obrad rady, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. pkt. 2  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych z pytaniem czy są jakieś 

propozycje dotyczące zmiany w porządku obrad? Jeżeli nie ma, porządek obowiązuje w wersji 

jaką radni otrzymali i poddała porządek obrad pod głosowanie. Rada Gminy jednogłośnie 15 

głosami ,,za’’ przyjęła porządek  obrad.  

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 Porządek obrad przyjęto w brzmieniu:  



1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada  

z dnia 9 października 2023 roku.  

4. Postanowienie proceduralne Rady Gminy Iłowo-Osada w sprawie: ustalenia regulaminu 

przeprowadzenia głosowania w wyborach na ławnika do Sądu Rejonowego w Działdowie 

na kadencję 2024-2027.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika OSP za wykonywanie określonych zadań oraz sposobu ustalenia ekwiwalentu. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr  LII/363/2022 Rady Gminy 

 Iłowo-Osada z dnia 31 października 2022 r. w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy  

Iłowo-Osada uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach i ćwiczeniach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: podatku od środków transportowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Iłowo-Osada. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej  

w Białutach.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Działdowie na 

kadencję 2024-2027. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-

Osada na lata 2023-2030. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok. 

14. Informacja z realizacji zadań oświatowych Gminy Iłowo-Osada na rok szkolny 2022-2023. 

15. Informacja dotycząca stawek podatku rolnego, podatku leśnego oraz opłaty od posiadania 

psa na terenie Gminy Iłowo-Osada na rok 2024 . 

16. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych i wójta złożonych za rok 2022.  

17. Informacja Wójta Gminy Iłowo-Osada o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2022 

rok oraz w związku z zatrudnieniem, rozwiązaniem umowy o pracę, powołaniem 

 i odwołaniem ze stanowisk. 

18. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 

19. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

20. Sprawy bieżące.  



21. Zamknięcie sesji.  

Ad. pkt. 3  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska przeprowadziła głosowanie w sprawie przyjęcia 

protokołu z LXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada  

z dnia 9 października 2023 roku.  

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół LXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

 Iłowo-Osada bez odczytywania tj. 15 głosami ,,za”. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 4  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt 

postanowienia proceduralnego Rady Gminy Iłowo-Osada w sprawie: ustalenia regulaminu 

przeprowadzenia głosowania w wyborach na ławnika do Sądu Rejonowego w Działdowie na 

kadencję 2024-2027 przedmiotowy projekt został szczegółowo omówiony na komisji wspólnej. 

Kolejno Przewodnicząca Rady przystąpiła do przeprowadzenia głosowania w przedmiotowej 

sprawie. Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” przyjęła postanowienie proceduralne  

Nr 1/2023 Rady Gminy Iłowo-Osada w sprawie: ustalenia regulaminu przeprowadzenia 

głosowania w wyborach na ławnika do Sądu Rejonowego w Działdowie. Powyższe 

postanowienie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 5  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu pana Stanisława Rząp. 

Pan Stanisław Rzap zreferował projekt uchwały dodając, ze względu na zmianę w ustawie 

 o ochotniczych strażach pożarnych dotyczącą dodania art. 15 a zwiększającą uprawnienia  

do wypłaty ekwiwalentu wypłacanego przez gminę, będzie miała nowa grupa strażaków 

ratowników OSP.  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o pytania i poinformowała, że projekt ww. 

omawianej uchwały został szczegółowo omówiony  na posiedzeniu komisji wspólnej i został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/456/2023 w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP za 

wykonywanie określonych zadań oraz sposobu ustalenia ekwiwalentu. Powyższa uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 6  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu pana Stanisława Rząp. 

Pan Stanisław Rząp zreferował projekt uchwały i poinformował, że we wrześniu br. nastąpiły 

zmiany niektórych zapisów w ustawie o ochotniczych strażach pożarnych np. w art. 15 dodano: 

ust. 1a. Ekwiwalent pieniężny otrzymują również: 



pkt. 1) kandydat na strażaka ratownika OSP, o którym mowa w art. 9 ust. 2 pkt. 1. /to strażak 

OSP w wieku 18 – 65 lat który jest uczestnikiem szkolenia podstawowego przygotowującego 

do udziału w działaniach ratowniczych/. 

pkt. 2) strażak ratownik OSP, który brał udział w działaniach, o których mowa w art. 3 pkt. 7. 

(to jest udział w zabezpieczaniu obszaru chronionego właściwej jednostki ratowniczo gaśniczej 

PSP, określonego w powiatowym (miejskim) planie ratowniczym). 

Wobec powyższego należy wprowadzić zmianę zapisu w § 1 uchwały Nr LII/363/2022 

Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 31.10.2022 roku w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Iłowo-Osada 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach 

Kolejno Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o pytania i poinformowała, że 

projekt ww. omawianej uchwały został szczegółowo omówiony  na posiedzeniu komisji 

wspólnej i został pozytywnie zaopiniowany.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/457/23 w sprawie 

zmieniającej uchwałę nr LII/363/2022 Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 31 października 

2022 r. w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Iłowo-Osada uczestniczących 

 w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach.  

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 7 

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu panią Agnieszkę Reszka. 

Pani Agnieszka  Reszka zreferowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o pytania i poinformowała, że projekt ww. 

omawianej uchwały został szczegółowo omówiony  na posiedzeniu komisji wspólnej i został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/458/23 w sprawie: 

podatku od środków transportowych. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 8  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu panią Ewę Pawlicką, 

która zreferowała projekt uchwały. 



Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o pytania i poinformowała, że projekt ww. 

omawianej uchwały został szczegółowo omówiony  na posiedzeniu komisji wspólnej i został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/459/23 w sprawie: 

wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 9 

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu pana Marka 

Krajewskiego, który zreferował projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o pytania i poinformowała, że projekt ww. 

omawianej uchwały został szczegółowo omówiony  na posiedzeniu komisji wspólnej i został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/460/23 w sprawie: 

sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Iłowo-Osada. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 10 

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu panią Barbarę Berg, 

która zreferowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o pytania i poinformowała, że projekt ww. 

omawianej uchwały został szczegółowo omówiony  na posiedzeniu komisji wspólnej i został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/461/23 w sprawie 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Bałutach.  

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 11 

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła Macieja Grabińskiego, 

Przewodniczącego Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników 

 o przedstawienie Radzie Gminy opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników. Pan Maciej 

Grabiński odczytał przedmiotową opinię, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  



Kolejno Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do wyboru komisji skrutacyjnej i poprosiła  

o zgłaszanie kandydatów.  Radni zgłosili trzech kandydatów tj. : 

Marzena Osiecka  

Lidia Kuchcińska  

Radosław Zaremba  

Więcej kandydatów nie zgłoszono, więc Przewodnicząca Rady zamknęła listę kandydatów 

 i zapytała każdego kandydata z osobna, czy wyraża  zgodę na udział w pracy komisji. Wszyscy 

kandydaci wyrazili zgodę. Przewodnicząca Rady Przeprowadziła głosowanie w sprawie 

wyboru 3 osobowego składu komisji skrutacyjnej. Rada gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za’’ 

zatwierdziła 3 osobowy skład komisji skrutacyjnej.  

Kolejno Przewodnicząca Rady przeszła do przeprowadzenia procedury  wyboru ławnika 

 przypominając, że w punkcie 4 porządku obrad radni przyjęli postanowienie proceduralne w 

sprawie ustalenia regulaminu przeprowadzenia głosowania w wyborach na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Działdowie na kadencję 2024-2027 i poinformowała, że w tym momencie 

komisja skrutacyjna przeprowadzi głosowanie tajne w sprawie wyboru ławnika i zarządziła 

przerwę w celu ukonstytuowania się komisji wyboru przewodniczącego i przygotowania kart 

do głosowania.  

Po przewie. 

Pani Marzena Osiecka poinformowała, że została wybrana Przewodnicząca Komisji 

Skrutacyjnej i przystąpiła do przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru  

kandydata na ławnika. Kolejno wg listy obecności Przewodnicząca komisji Skrutacyjnej 

poprosiła radnych  o pobieranie kart do głosowania i oddanie głosu.  

Po przeprowadzeniu głosowania tajnego zarządzono przerwę w celu ustalenia wyników 

wyborów i sporządzenia protokołu.  

Po przerwie. Marzena Osiecka Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół  

z przeprowadzonego głosowania i poinformowała, że pani kandydat na ławnika pani Halina 

Kwaśniewska otrzymała 15 głosów ,,za” i tym samym została wybrana na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Działdowie na kadencję 2024-2027. Protokół z przeprowadzonego tajnego 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Kolejno Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały w sprawie 

wybory ławnika do Sądu Rejonowego w Działdowie na kadencję 2024-2027 i poddała ww. 

projekt pod głosowanie.  

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/462/23 w sprawie 

wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Działdowie na kadencje 2024-2027. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

 

 



Ad. pkt. 12 

Przewodnicząca Rady  Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu panią Teresę Wiecińską 

Skarbnik Gminy. Pani Teresa Wiecińska zreferowała projekt uchwały omawiając zmiany jakie 

dokonano zarówno w zał. Nr 1 i 2. 

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o pytania i poinformowała, że projekt ww. 

omawianej uchwały został szczegółowo omówiony  na posiedzeniu komisji wspólnej i został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/463/23 w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2023-2030. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 13  

Przewodnicząca Rady  Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu panią Teresę Wiecińską 

Skarbnik Gminy. Pani Teresa Wiecińska zreferowała projekt uchwały omawiając zmiany jakie 

dokonano zarówno po stronie dochodów i wydatków.  

Przewodnicząca Rady Teresa Świątkowska poprosiła o pytania i poinformowała, że projekt ww. 

omawianej uchwały został szczegółowo omówiony  na posiedzeniu komisji wspólnej i został 

pozytywnie zaopiniowany.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Rada Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami ,,za” podjęła  uchwałę Nr LXVII/464/23 w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy na 2023 rok.  

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

/protokół głosownia imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ad. pkt. 14  

Przewodnicząca Rady  Teresa Świątkowska poprosiła o zabranie głosu panią Barbarę Berg, 

która przedstawiła prezentacje omawiając stan  realizacji zadań oświatowych Gminy Iłowo-

Osada na rok szkolny 2022-2023. Powyższa informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Ad. pkt. 15  

Przewodnicząca Rady  Teresa Świątkowska poprosiła panią Ewę Pawlicką o przedstawienie  

informacji dotycząca stawek podatku rolnego, podatku leśnego oraz opłaty od posiadania psa 

na terenie Gminy Iłowo-Osada na rok 2024. Powyższa informacja stanowi złącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

 



Ad. pkt. 16  

Przewodnicząca Rady  Teresa Świątkowska przedstawiła informacje z  analizy oświadczeń 

majątkowych radnych i wójta złożonych za rok 2022. Powyższa informacja stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Ad. pkt. 17  

Przewodnicząca Rady  Teresa Świątkowska oddała głos pani Mirosławie Tyszko, która 

przedstawiła informację Wójta Gminy Iłowo-Osada o złożonych oświadczeniach majątkowych 

za 2022 rok oraz w związku z zatrudnieniem, rozwiązaniem umowy o pracę, powołaniem 

 i odwołaniem ze stanowisk. Powyższa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. pkt. 18  

Przewodnicząca Rady  Teresa Świątkowska odczytała informację z realizacji zadań 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Powyższa informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Ad. pkt. 19  

Przewodnicząca oddała głos pani Mirosławie Tyszko, która odczytała informacje Wójta Gminy 

z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. Powyższa informacja stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Ad. pkt. 20 

Sprawy Bieżące.  

Głos zabrał pan Sebastian Cichocki Wójt Gminy, który poinformował, że w zeszłym tygodniu, 

gmina otrzymała w Warszawie prestiżowe wyróżnienie w rankingu najlepszych samorządów 

wiejskich w Polsce. Gmina Iłowo-Osada znalazła się  na dziesiątym miejscu spośród 1513 gmin 

wiejskich w rankingu Samorządów ,,Rzeczpospolitej’’ 2023. Kolejno Wójt przekazała ten 

symboliczny dyplom na ręce Pani Przewodniczącej Rady Gminy.  

Po tym miłym akcencie Wójt omówił zrealizowane inwestycje, a także  poruszył kwestię  

subwencji oświatowej i poinformował, że ponad 85% nauczycieli w gminie są to nauczyciele 

dyplomowani, którzy od 1 stycznia 2024 roku zgodnie z przepisami muszą osiągnąć 

wynagrodzenie na poziomie ponad 8200 zł. Subwencja oświatowa, którą wypłaca Ministerstwo 

Finansów nie pokrywa kosztów wynagrodzeń nauczycieli. Wg wstępnych obliczeń gmina musi 

dołożyć do oświaty 4,5 mln zł, kolejne 3,5 mln trzeba przeznaczyć na pomoc społeczną, aby 

spiąć budżet GOPS w Iłowie-Osadzie. Następnie Wójt poruszył kwestie dopłaty dla ZGK  

w Iłowie-Osadzie, która ma za zadanie  utrzymanie obecnych stawek za wodę i ścieki.  

Po wypowiedzi Wójta Przewodnicząca złożyła gratulacje za zajęcie 10 miejsca na 1513 gmin 

w Polsce podkreślając, że jest to wynik ciężkiej pracy. Kolejno w imieniu Wójta i Dyrektor 

GOKIS w Iłowie-Osadzie zaprosiła dzisiaj na godzinę 18- stą  na Zaduszki oraz poinformowała 

dnia 18 i 19 listopada  odbędzie się 27 Ogólnopolski Festiwal Twórczości Religijnej Fera, na 

który serdecznie zapraszają. 

Po wypowiedzi pani Przewodniczącej głos zabrał sołtys pan Dariusz Sarbiewski, który 

poprosił, aby zawiadomienia na sesję były wysyłane wcześniej, ponieważ z sołtysi otrzymują  

je w ostatnim dniu i dodał, że jest społeczna potrzeba, aby zapraszać mieszkańców na sesję. 



Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że na stronie BIP Urzędu Gminy zamieszczane są 

obwieszczenia informujące o sesji rady gminy.  

Kolejno Pan Sołtys Dariusz Sarbiewski poruszył kwestię świeżo postawionych znaków 

drogowych w m. Gajówki  i dodał, że nie spełniają swojej funkcji oraz wyjaśnił na czym polega 

problem.  

Wójt Gminy odpowiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym i statutem gminy sesję 

są jawne dostępne dla każdego i jeśli jest taka potrzeba każdy może wejść i uczestniczyć 

aktywnie w obradach sesji. Obwieszczenia o sesji pojawiają się w BIP Urzędu Gminy. Każdy 

mieszkaniec może śledzić strony internetowe i serdecznie zapraszamy na sesje. Jeżeli chodzi 

o kwestie oznakowania Wójt powiedział, że są sytuacje, że ktoś te znaki przekręca, albo 

świadomie dokonuje przekierowania np. tarczy, znaku, że one wtedy wprowadzają w błąd 

kierowców. Wójt powiedział, że dziękuję za te zgłoszenie i poprosi pracowników z wydziału 

inwestycji, żeby zobaczyli jak faktycznie to wygląda.  

Na koniec sołtys Dariusz Sarbiewski poprosił w imieniu wszystkich sołtysów, aby powiadamiać 

ich o terminie sesji poprzez wiadomości sms.  

Więcej pytań nie było.  

 

Ad. pkt. 21 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady pani Teresa Świątkowska w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamknęła obrady LXVII Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada /godzina 11:49/. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy  

         Teresa Świątkowska  

 

 

 

 

Protokołowała:  

Ilona Gralińska  

 

 

Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z LXVIII Nadzwyczajnej 

  Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 15 listopada 2023 roku. 


